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Kelowna teacher honoured with Canadian Parents for French award 
[Le français suit]  

Vancouver, BC – {October 21, 2022} – With a journey that began in grade 6 late French immersion and 
continued through to her current role at the head of the class, Kelowna French immersion teacher Heidi Fenton 
is the recipient of Canadian Parents for French (CPF) BC & Yukon’s 2022 Teacher Award.   

Since 1992, CPF BC & Yukon has been proud to offer a financial award of $2,000 to one or two university 
students completing their post-secondary education studies and planning to teach French (immersion, intensive, 
core, or francophone) in BC or Yukon. 

“Every student should have the opportunity to learn French and access the program that meets their needs and 
aspirations,” says CPF BC & Yukon President Nancy Taylor. “To accomplish that, it’s important that we 
encourage more students to pursue a career in French language teaching. That’s why we are thrilled to honour 
those like this year’s recipient who will inspire the next generation of French language learners.” 

Heidi earned her Dual Dogwood Diploma in high school before continuing her French studies in Douglas 
College, Simon Fraser University and the University of British Columbia. Along the way, Heidi participated in 
CPF events like Concours d’art oratoire and Rencontre française camp.  

As a competitive and recreational gymnastics coach, Heidi also was able to teach gymnastics to elementary and 
middle schools in Vancouver and the Tri-Cities in French. She now teaches grade 2 at École Dorothea Walker 
Elementary in Kelowna. 

Nominations for the award are accepted annually with a deadline of May each year. The results are announced 
each fall at our annual AGM and Conference. Visit bc-yk.cpf.ca/en/teacher-awards for more information. 

Canadian Parents for French  
Canadian Parents for French is a nationwide, research-informed, volunteer organization that furthers 
bilingualism by promoting opportunities to learn and use French for all those who call Canada home.  

For more information, please contact:  

Jason Howe 
Executive Director/Directeur général 
Canadian Parents for French - British Columbia & Yukon Branch  
778-329-9115 ext 316 
ed@cpf.bc.ca  
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Enseignante de Kelowna honorée avec prix de Canadian Parents for 
French 
Vancouver (C.-B.) – {21 octobre 2022} – Au cours d’un parcours qui a débuté en immersion française tardive 
en 6e année et qui s’est poursuivi jusqu’à son rôle actuel à la tête de la classe, l’enseignante d’immersion 
française de Kelowna, Heidi Fenton, est récipiendaire du Prix de l’enseignant 2022 de la Colombie-Britannique 
et du Yukon.  

Depuis 1992, CPF de la C.-B. et du Yukon sont fiers d’offrir une bourse de 2 000 $ à un ou deux étudiants 
universitaires qui terminent leurs études postsecondaires et qui prévoient enseigner le français (programme 
d’immersion, intensif, de base ou pour francophones) en C.-B. ou au Yukon. 

« Chaque étudiant devrait avoir l’occasion d’apprendre le français et d’accéder au programme qui répond à ses 
besoins et à ses aspirations », déclare Nancy Taylor, présidente de CPF, en C.-B. et au Yukon. « Pour ce faire, il 
est important d’encourager un plus grand nombre d’étudiants à poursuivre une carrière dans l’enseignement de 
la langue française. C’est pourquoi nous sommes ravis d’honorer ceux qui, comme le récipiendaire de cette 
année, inspireront la prochaine génération d’apprenants francophones. 

Heidi a obtenu son diplôme Dual Dogwood à l’école secondaire avant de poursuivre ses études en français au 
Collège Douglas, à l’Université Simon Fraser et à l’Université de la Colombie-Britannique. En cours de route, 
Heidi a participé à des événements de CPF comme le Concours d’art oratoire et le camp Rencontre française.  

En tant qu’entraîneuse de gymnastique compétitive et récréative, Heidi a également pu enseigner la 
gymnastique aux écoles primaires et secondaires de Vancouver et aux Tri-Cities en français. Elle enseigne 
maintenant la 2e année à l’école élémentaire Dorothea Walker à Kelowna. 

Les mises en candidature pour le prix sont acceptées chaque année avec une date limite du mois de mai. Les 
résultats sont annoncés chaque automne à l’AGA et à la Conférence annuelles. Visitez bc-yk.cpf.ca/en/teacher-
awards pour plus d’informations. 

Canadian Parents for French 
Canadian Parents for French est une organisation bénévole nationale, fondée sur la recherche, qui favorise le 
bilinguisme en promouvant les possibilités d’apprendre et d’utiliser le français pour tous ceux qui vivent au 
Canada. 

Pour plus d’informations, veuillez communiquer avec : 

Jason Howe 
Executive Director/Directeur général 
Canadian Parents for French - Colombie-Britannique et Yukon  
778-329-9115, poste 316 
ed@cpf.bc.ca 


